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„Nagycenk polgárainak miért jó az egészségügy moslani átalakítása?„ címmel a Házszabály
91 . §-a alapján kérdést kívánok benyíajtani Dr . Molnár Lajos egészségügyi miniszterhez. A
kérdésre a választ írásian kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az egészségügyi reformnak nevezett átalakítás sok kérdést vet fel ..a választópolgárokban, így
van ez Nagycenk lakóival is. Nem értik, mi lesz jobb nekik az Ön által javasolt változások
során? Az a fajta biztonság, amely az egészségügyi rendszer minden hiányossága ellenére
megvolt, eltűnni látszik. Ráadásul az ellátás is drágább lesz .

Tisztelt Miniszter úr!
Nagycenk polgárainak miért jó az egészségügy mostani átalakítása?

Várom megtisztelő válaszát.
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